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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 14.01.2025 

MØDESTED: Kastrupgårdsskolens mødelokale KLOKKEN: 17:30 – 19.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde  SAGSNR 

DELTAGERE: 

Niels Bahn Rasmussen, Michael Vrochopolous, Tanja 
Søgaard, Christian Frydenlund Bundgaard, Gitte Sander 
Holm, Signe Henriques, Julie Bjønager Myhre, Stina 
Wiatr Carlberg, Ditte Smed Holmgaard deltog fra pkt. 4, 
Anders Vig Sørensen, Wenche M. Hedemann 
Kristensen deltog som referent, Amira Karaman (7A) 

 

Afbud: 
Knud-Erik Andersen, Patrick Lechto Dahl, Lise 
Mortensen, Miriam Joensen 

 

MØDENR.: 01 - 2025  

 

Niels orienterede/repeterede kort om skolebestyrelsens kompetencer, herunder at man som skole-

bestyrelsesmedlem sidder med for hele skolen og at der er 100% tavshedspligt på de emner der 

drøftes i skolebestyrelses-regi. Der var efterfølgende en kort præsentationsrunde af skolebestyrel-

sesmedlemmerne.  

 Emne (og 
ansvarlig) 

Hvad skal vi udrette?  
(Er punktet til 
orientering/ 
drøftelse/beslutning) 

Forberedelse til 
punktet 

Proces Afsat tid 

1 Godkendelse af 
dagsorden (alle) 

Dagsorden godkendes 
(beslutning) 

Dagsorden læses  5 min.  

2 Valg af dirigent 
 

Dirigent vælges (beslutning)   5 min. 

3 Velkomst til nye 
forældrevalgte 

Velkomst og kort præsentation 
af nyvalgt medlem samt 
suppleanter 

   

4 Elevrådet 
 

Nyt fra….   10min 

5 Tilbagemelding fra 
arbejdsgrupper 
 

Status    

6 BDO-rapport  
 

Orientering Se venligst 
vedhæftede bilag 

 10 min 

7 Meddelelser: 
 
SGO 
 
Personale 
 
Kommunalbestyrelsen 
 
SFO 
 
SKB Formand 
 
Skoleleder 
 

Status   15 min 
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8 Eventuelt 
 

    

9 Personsager 
(NRA) 
 

  Orientering 2 min.  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 

2. Valg af dirigent 

Gitte blev valgt 

3. Velkomst til nye forældrevalgte 

Niels orienterede om de valgte suppleanter, som er henholdsvis; 

1. suppleant Mille Kristine Winkel 

2. suppleant Mette Andersen Svarrer 

De indkaldes dog kun i forbindelse med varigt forfald.  

4. Elevrådet 

Amira orienterede bl.a. om deres arbejde med Halloween-arrangement og toilet-kampagne samt 

julekonkurrence. Samtidig er de i gang med at se på deres årshjul, om de skal have tilføjet flere traditioner.   

I forhold til trivselstiltag, meddelte Niels om en kommende spørgeundersøgelse, hvor der ønskes et tættere 

samarbejde med elevrådet. Det er i forbindelse med, at nogle særlige konsulenter vil stille nogle direkte 

spørgsmål til en udvalgt gruppe af elever, således at eleverne får direkte indflydelse på, hvad der skal satses 

på. 

5. Tilbagemelding fra arbejdsgrupper 

Stina meddelte, at hende og Lise havde en fastsat dato, hvor de skal mødes omkring Trafik. 

Niels informere om en anden arbejdsgruppe – bestående af Ditte, Miriam og Niels - der i øjeblikket arbejder 

med at oprette en forældredrevet lektiecafe – der samtidig skal sætte fokus på en fagligheds-kultur vi gerne 

vil have på skolen. 

6. BDO-rapport  

Gitte orienterede om et nyt tiltag fra Tårnby Kommune, om at hyre et konsulentfirma til blandt andet at belyse 

kommunens arbejdsgange. Det er der kommet et effektiviseringskatalog ud af. 

Niels fortalte, at der ikke er tale om et sparekatalog, men en analyse. 

MED-udvalget har fremsendt høringssvar på de i BDO-rapporten forskellige forslag. 
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7. Meddelelser: 

SGO: 

Signe informerede om afvikling af kommende tværfagligt teamkoordinatormøde, der skal finde ud af, hvor 

eleverne skal være til næste skoleår.  

Så har de indkøbt klassetrivsel.dk 

Personale: 

Intet nyt. 

Kommunalbestyrelsen: 

Intet nyt. 

SFO: 

Gitte orienterede med glæde om, at de nu er lykkedes at få samlet en fælles årgangsdato. Datoen er den 1. 

april. 

Så deltager SFO’erne i et kommunalt pilotprojekt, der går ud på at man som en slags workshop tager rundt 

og besøger hinanden og bliver inspireret, af hvad andre kollegaer har gode erfaringer med. 

SKB Formand: 

Intet ny, men gav en kort besked til trafikudvalget samt udtrykte glæde ved borgmesterens besvarelse på 

deres henvendelse om partikelforurening. Forslog samtidig, at næste version kunne være at lave et 

læserbrev eller gå til pressen, med henblik på at lave lidt ”larm”. 

Skoleleder: 

Niels informerede om at han ikke deltager i næstkommende skolebestyrelsesmøde og at Knud-Erik 

forventes at fremlægge timefordelingsplanen for 2025/2026. 

Kunstprojektet, der kuldsejlede tidligere på skoleåret, hvor kunstnere trak sig – er tilbage på sporet, nu med 

en anden kunster. Skolebestyrelsens anden prioritet.  

Ved mødet i december blev det aftalt at kr. 1.500,00 af skolebestyrelsens budget skulle allokeres til en galla-

fest på 9. årg. Beløbet skulle have været brug inden årets udgang, men det blev det ikke. Derfor har 9. 

årgang igen ansøgt om beløbet. Niels læste op af ansøgningen. Skolebestyrelsen tildelte på ny beløbet. 

9. Eventuelt 

Stina efterlyste en rekonstituering af skolebestyrelsen. Det aftaltes, at der på næste møde er et punkt med 

rekonstituering af skolebestyrelsen. 

Under punktet eventuelt blev skoleleder på baggrund af forældrehenvendelser spurgt til toiletforholdene for 

eleverne. 

Skoleleder fortalte at toiletterne fortsat løbende må lukkes, da ”båsene” let ødelægges og dørene derfor ikke 

kan låses. Flere døre kan nu ikke repareres. ”Båsene” er meget svagt konstrueret og har i øvrigt ”spanske 

døre”, som eleverne oplever som meget ubehagelige.  
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Skolebestyrelsen har tidligere ved gennemgang af de fysiske forhold set hvordan problemet er løst på flere 

toiletter i udskolingen ved at bygge en ny fast væg. 

Skolelederen oplyste at han havde været i dialog med vores kontaktperson i Center for By, Miljø og Klima og 

at problemet selvfølgelig samtidig er prioriteret i vores ønsker til renovering af skolen.   

Der er centralt indstillet at der afsættes kr. 200.000,- til yderligere udbedring i 2025, men dette giver en 

meget lang tidshorisont i forhold til at sikre en stabil toiletkapacitet for skolens elever. Det ville nemlig kræve 

en økonomisk tildeling på anslået 7-800.000 kr. I forvejen har skolen et lille antal toiletter per elev pga. 

elevtal.   

Skolebestyrelsen gav udtryk for stor utilfredshed med at problemet ikke bliver løst, da det giver urimelige 

udfordringer i forhold til undervisningsmiljøet. Flere medlemmer fortalte historier om elever som følte sig 

tvunget til at benytte toiletter udenfor skolen i skoletiden.  

Skoleleder blev derfor bedt om at på deres vegne at henvende sig til Center for skole- og fritidsliv samt 

Center for og By, Miljø og klima. 

Skolebestyrelsen ønsker hurtigt en konkret plan for hvordan problemet løses. 

 

 

 

 


